

GFRK styrelsemöte 2026-01-20 (reviderat)

Närvarande: Sofia Nordlund, Marlene Plym, Therese Wallinder, Linda Edel, Emilia Dahlbom



Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Marlene Plym

1. Mötet öppnas

Mötet öppnades av ordförande Sofia Nordlund.

2. Val av justerare

Till justerare valdes Marlene Plym.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2025-12-17 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Ingen representant från US deltog på mötet. Marlene informerade att årets första US-möte hålls på fredag 23/1.

5. Ridskoleverksamhet

- Det har gått lite trögt att fylla vårens grupper. I budget har vi räknat med en beläggning på 94% men vi är bara uppe i 89% beläggning. Emilia och personalen försöker fylla upp med andra kurser och aktiviteter istället, tex prova-på-ridning för vuxna och Blåbärshoppning.
- Vi pratade återigen kring möjligheten att erbjuda Epassi för betalning av ridabonnemang men de tar 20% i avgift och det har vi inte råd med.
- De flesta hästarna mår bra.
Larissa har kollats, har varit halt lite till och från sen hon vrickade sig i höstas. Benet röntgades nyligen och det såg inte jättebra ut. Men vi ska prova behandla henne igen och om det ger resultat kan man fortsätta behandla och se, men om behandlingen inte bättrar på det så får vi göra en annan plan för henne.
- Cruset är ute på försäljning sen i måndags. Hon vet checkades i onsdags och det såg bra ut, hon fick godkänt och är friskförklarad.

6. Anläggning

- Emilia har skickat iväg ritningarna på ridhuset och väntar nu på offert.
- Ridspåret drabbades hårt av stormen Johannes. Det är flertalet fällda träd som blockerar spåret och belysningsslingan är neddragen och ur funktion. Det är många träd som

fortfarande lutar och utgör potentiell livsfara. Spåret är avstängt tills vidare och uppmaningar har gått ut till alla som vistas på anläggningen att det är totalt förbud att vistas i området. Gysinge skog som äger marken har kontaktats och de ska kolla på skogen men det är inte bestämt när.

Det finns en stig som inte är fullt lika påverkad och om den röjs från några mindre träd så skulle vi i alla fall få en stig som leder ut från anläggningen.

- Emilia har skickat in och sökt anläggningsstöd från kommunen.
- Det sitter inaktuella skyltar lite här och där på anläggningen som behöver tas bort eller uppdateras. Emilia A får det i uppgift. En skyltinventering behöver göras på hela området.
- Städdagar ska planeras.

7. Inackordering

- 2 till inackorderingar kommer i mars. Vi har då full beläggningen, 22st inackorderade.

8. Personal

- Det jobbas på för fullt. Lovisa har börjat gå en banbyggarutbildning, hon har gått en dag, sen ska det varvas med lite praktik och sen en dag utbildning till. Efter att hon är färdig så kan vi bygga våra egna tävlingsbanor.
- Emilia D är klar med sin utbildning.

9. Medlemmar

- Registret är rensat.
- Vi behöver höja årsavgifter till nästa år, det kommer förslag till årsmötet.
- Vi behöver skicka ut info till medlemmar utan aktivt ridabonnemang att det är dags att betala medlemsavgiften för 2026 nu.

10. Ekonomi

- Ekonomin ser kärvt ut inför nästa år. Vi har svårt att fylla ridplatserna vilket gör att vi antingen behöver få in inkomster på annat vis eller minska på utgifterna. Huvudmålet måste vara att öka intäkterna för vi vill inte dra ner på verksamheten. Vi hoppas att isolering av ridhus ska öka efterfrågan att rida hos oss. Budgeten för 2026 har 2 olika scenarion beroende på hur beläggningen utvecklar sig.
- Emilia kollar på att skaffa en flockförsäkring.
- Vi ska kolla upp om bytet till LED-belysning har påverkat elförbrukningen något. Belysningen i ridhuset går igång på rörelse men när det är ljust ute så hade den inte behövt gå igång alls. Emilia kollar om det går att sätta en timer eller ljusrelä där som komplement till rörelsedetektorn.
- Vår revisor har blivit sjukskriven, det ställer till det för oss eftersom vi behöver ha allt klart till årsmötet i februari. Emilia har skickat ut information till alla medlemmar över 18 år som lyder enligt följande:

"Vi har haft en revisionsbyrå som skulle granska vår ekonomi och upprätta en rapport till årsmötet. Revisorn har nu meddelat att hon är långtidssjukskriven och därför inte längre kan genomföra uppdraget.

Med tanke på att årsmötet är nära förestående föreslår vi en alternativ lösning. Vi anlitar bolaget Affärskompetens, som kan göra vårt bokslut, och utser därefter två lekmannarevisorer. Dessa föreslås vara Mariana Olsson och Eva Östling.

Vi har varit i kontakt med SISU för att säkerställa att detta tillvägagångssätt är godtagbart. Enligt SISU är detta möjligt, förutsatt att medlemmarna inte har några invändningar."

Det har inte inkommit några invändningar så vi fortsätter enligt det föreslagna spåret. SISU föreslår även att vi ändrar paragraf 23 i våra stadgar för att inte hamna i detta läge igen.

§ 23 Revisorer och revision

För granskning av föreningens räkenskaper och styrelsens förvaltning ska utses två revisorer och en suppleant eller registrerat revisionsbolag. Revisorerna utses av årsmötet och ska vara oberoende av dem de har att granska.

Vi beslutar att Therese påbörjar processen kring uppdatering av stadgar.

11.Sponsring

- Frida har en plan, vi försöker få till en grupp som kan jobba med det framöver.
- Gävle Energi har varit in och lämnat sina skyltar så de ska sättas upp.

12.Styrelsen

- Kick-off med nya styrelsen planeras efter årsmötet.
- Information kring årsmötet har nyligen publicerats på sociala medier, i stallet/Klubbis och på hemsidan.
- Vi behöver ha valberedningens förslag helst innan kallelsen ska ut den 11/2. Vi har koll på övriga dokument och presentationer som behöver vara färdiga till dess.
- Nästa år bör valberedningen vara med på styrelsemötet i oktober så de kan börja reda ut vilka kompetenser som kommer behövas i styrelsen under kommande år.
- Sofia och Marlene har tagit fram förslag på hur trygghetsarbetet skulle kunna se ut. Vi kollar på det på nästa möte. Marlene mejlar ut underlaget.

13.Tävling

- Emilia och Lovisa har möte planerat med ridskoleelever kring att tävla ridskolehäst.

14.Cafeteria

- Cafeterian är stängd för säsongen, öppnar till våren men vi har enklare försäljning öppen vid evenemang.

15.Övrigt

- Inget övrigt.

16.Nästa möte

Nästa möte hålls 12/2.

17.Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.